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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Zwraca siê do mnie wiele osób, zw³aszcza starszych, ¿al¹c siê na to, ¿e w aptekach nie s¹ respektowane
recepty, na których numer PESEL jest napisany innym charakterem pisma ni¿ pozosta³a czêœæ recepty.
Skoro takie praktyki maj¹ miejsce, a s¹ one dosyæ nagminne, to uwa¿am, ¿e jest to skandal, bo jest to
ograniczenie dostêpu do s³u¿by zdrowia, zupe³nie niezawinione przez pacjentów. Czêsto siê zdarza tak,
i wcale nie zamierzam tego krytykowaæ, ¿e lekarze, dla w³asnej wygody i dla unikniêcia b³êdu, nawet pole-
caj¹ pacjentom, ¿eby sami wpisali numer PESEL, bo wtedy unika siê ryzyka pomy³ki. I nie widzê w tym
nic z³ego. W koñcu lekarz nie jest urzêdnikiem, mo¿e pewne prace scedowaæ czy to na pielêgniarkê, czy
to na sekretarkê, czy nawet na pacjenta, je¿eli pacjent zgodzi siê je wykonaæ.

Odmawianie wydania leku w aptece jest niedopuszczalne. W zwi¹zku z tym zwracam siê do pani mi-
nister o to, ¿eby objê³a nadzorem te praktyki.

Nie podejrzewam, ¿eby to wynika³o z jakiejœ absurdalnej regulacji prawnej, ale je¿eli tak jest, to jak
najszybciej trzeba j¹ uchyliæ.




